
Protokoll styrelsemöte 5, 11 juni 2024

Närvarande: Thomas Brynås, Göran Blom, Rita Evesson, Kennet Lejemark, Olle Andersson, Lars
Korneliusson, Inger Wallin, Magnus Bűlow.
Adjungerad: Peter Axelsson, Tim Olander, Andreas Lindahl (del av mötet).
Förhinder: Cai Nilsson.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Thomas B öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes med tillägg under rubriken klubbfrågor (Framtidsbanken och Hjärtstartaren).

§ 3 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 Information från anläggning/bana
På grund av allt regnet har bunkrarna blivit hårda och nu kommer man att arbeta med att återställa
dessa och i vissa bunkrar fylla på sand. Nya flaggor är också på gång att sättas upp. Ett stort arbete
med dränering på en stor del av hål 6 kommer att ske efter högsäsong. En mindre dränering kommer
också att göras mitt på hål 1 och 9. 16 nya ställplatser med el för husbilar/husvagnar är klara.
Åsklarmare/siren är inköpt.

§ 5 Klubbfrågor
Göran B informerade från sponsorgruppen. Ett treårigt avtal med Falkenbergs Sparbank som
huvudsponsor är klart.
Diskussion angående enkäten “Playersfirst” för 2023. De flesta delmålen har bra poäng medan några
kan förbättras. T.ex.toaletterna är ett sådant område.
Frågan har kommit upp om kostnader vid seriespel vid behovet av golfbil. Detta får avgöras från fall till
fall av serielagskaptenen men max halva bilkostnaden.
Viktigt att ta bort inaktuellt material på klubbens anslagstavla.
Golf för alla har kommit igång.
Till tävlingen för lag-SM div.2 25-26 juni kommer det att behövas funktionärer på hål 14 och 18 samt
starter. Deltagare från tävlingskommittén kommer att medverka vid inmatning av scorekorten.
Hjärtstartaren är uppsatt på stugan mellan hål 13 och hål 14. Kurs för användning av hjärtstartaren
planeras till hösten. På scorekorten bör det framgå att hjärtstartare finns och hur man kommer i kontakt
med receptionen vid akutläge .Andreas L tillsammans med Driftbolaget ska ta fram ett förslag till nästa
styrelsemöte.
Ansökan till Framtidsbanken ska göras senast 30 juni och en ny ansökan för fler skåp och juniorklubbor
görs av Göran B.
100 st greenlagare inköpta att delas ut till de som går gröntkortkurs och juniormedlemmar.

§ 6 Ekonomi
Ekonomin är bra. Stora belopp har kunnat placeras i bra räntebärande konton under en period tills
inbetalningar till SGF (Svenska Golfförbundet) skall göras.



§ 7 Rapport från kommittéerna
Bana: Se ovan. På kullen mellan hål 8 och hål 9 kommer man att röja döda träd och ev. sätta en bänk.
Dam: Den 18:e juni är det damtävlingen Nattens Drottning.
Junior/Elit: På juniorträningarna är det oftast 12-14 juniorer per gång. Inskrivna är 24 st juniorer.
Medlem: Information till de aktiva juniorer som kan följa med på kommittéresan.
Senior: Redovisning av aktuell placering i respektive åldersgrupp efter de omgångar som gjorts. (Finns
på anslagstavlan i klubbrummet).
Tävling: Golfa More Trophy den 16 juni. Midsommargolfen vecka 24.

§ 8 PRO-information -

§ 9 Övriga frågor -

§ 10 Nästa möte
Nästa möte bestämdes till 30 juli kl.10.00.

§ 11 Mötets avslutande
Ordförande Thomas B tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Inger Wallin


